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Referat af Skolebestyrelsesmøde den 13. november 2018 på Heldagsskolen 

Mødet begynder med en kort fortælling om Heldagsskolen og dens nuværende arbejde 

Afbud: Anders Melchiorsen,  

Emne Ansvarlig Mål Konklusion og evt. handling 

Godkendelse af referat Christian Bak   

 

Referat fra Fælles Rådgivende 

Organ 

Michael Yde Orientering til SB omkring 

punkterne på FRO mødet den 

6. september 

 

Oplæg ved Michael 

  

Økonomi – status Christian Bak Orientering til SB om 

nuværende status på 

økonomien for 2018 

 

Oplæg ved Christian 

Det forventes at Brønderslev Nord er presset 

på økonomien.  

Fællesskaber og 

klasseforældreråd 

Michael Yde  I dette år blev der med succes 

afholdt en fælles aften. Hvad 

skal der ske fremover? 

   

Der tilrettelægges en temaaften for alle 

forældreråd i Brønderslev Nord. Denne lægges 

i februar.  

Det er vigtigt folderen er klar til den aften med 

logo og opsætning. 

Det vil være en ide´ med en oplægsholder 

udefra. 

Jette, Mette, Lene og Christian er i 

arbejdsgruppen omkring dette.  

Folderen lægges på hjemmesiden. 

 

 

Sammenhængende Børnepolitik Christian Bak Kommunens børnepolitik 

præsenteres for SB.  

 

Gennemgang og udlevering af folder 
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Fra elevrådene Christian Bak Orientering til SB om 

elevrådets arbejde 

 

TO: Muligheder for en skolebod. Det er et 

ønske fra elevrådet. Det kunne overvejes om 

man kan lave det i samarbejde med en frivillig 

forening sammen med eleverne fra de ældste 

klasser. Boden er etableret. 

Der er koldt på skolen – både i klasser og på 

gangene. Christian tager kontakt til Karsten 

Højen. 

Skolegården trænger til renovering. Det er der 

afsat midler til.  

Mørklægningsgardiner mangler i klasserne. 

Det er bestilt. Christian følger op 

HE: Muligheder for opladning i klasserne er 

fortsat et problem. Det vil være en god ide, 

hvis det trækkes ned fra loftet.  

Tilbud om aktiviteter i frikvarterne indtænkes 

som en elevrådsaktivitet – gerne i hallen (obs. 

på tilsyn) 

Thise: repræsentanten deltog ikke.  

Henrik refererede; toiletterne trænger til et 

eftersyn. Fokus på håndhygiejne 

  

Personalenyt – uden 

elevdeltagelse 

Christian Bak Orientering 

 

 

Nyansættelse på Toftegårdsskolen 

 

Evt. – herunder punkter til næste 

møde 

Michael Yde Kvalificering af næste møde Punkter til næste møde: 

- Drøftelse af SFO. Fald i børnetal og betaling 

- Arrangement med klasseforældrerådene 

- Skal der laves en mere visuel præsentation af  

bestyrelsens arbejde? Evt. i forbindelse med 

årets afslutning 

- Orientering fra SB til medarbejderne. 
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